



Qatar-based Techno Q W.L.L moves towards conversion to a Qatari public shareholding company
Regional entrepreneurial success story eyes a potential listing on Qatar Stock Exchange's Venture
Market

Doha, 11 May 2024 – Qatar Electronic Systems Company, Techno Q W.L.L, a Doha- based company is pleased to announce the conclusion of its Extraordinary General Assembly held on 25 April 2024, at which the shareholders approved the Company's application for conversion from a Qatari limited liability company into a Qatari public shareholding company. The conversion contemplates a potential listing on the Venture Market of the Qatar Stock Exchange subject to obtaining all requisite regulatory approvals.

A stalwart of the regional private sector ecosystem, Techno Q is a seasoned operator with almost 30 years' experience in the GCC. Founded in 1996 and initially carving its niche within the home theater market, the business has since expanded exponentially over the last three decades, harnessing the momentum of Qatar's rapid digital transformation which is underpinned by ambitious objectives of the Qatar National Vision 2030.

Techno Q's illustrious project portfolio includes the design and execution of cutting-edge race electronics for a premier international racing competition in Qatar, the creation and setup of sophisticated security access control systems for a number of football stadiums for a globally recognized sporting event, and the supply and installation of a comprehensive CCTV and Access Control Systems for Qatar's largest hospital.

Managing Director and Co-founder of Techno Q, Zeyad Al Jaidah said of the potential conversion of Techno Q to a Qatari public shareholding company:

"The evolution of Techno Q W.L.L over the last three decades has been nothing short of extraordinary. What started as an opportunistic venture has transformed into one of the region's greatest entrepreneurial success stories. Our constant commitment to excellence and transparent, open approach with our clients has cemented our reputation as a trusted partner who delivers impeccable results time and time again."

Executive Director and Co-founder of Techno Q, Abdulla Alansari added:

"We are very much looking forward to the next chapter in Techno Q W.L.L's history. The transition to a Qatari public shareholding company is an incredibly proud moment for us. As a business with firm roots in Qatar, this is a landmark moment which is set to shape the next exciting phase of Techno Q W.L.L. We are looking to the future and are ready to evolve and strengthen our legacy as a Qatari business which operates with agility and integrity."

Further information and details on Techno Q's potential listing on the Venture Market of the Qatar Stock Exchange will be provided subject to the relevant approvals being obtained from the regulatory authorities.

Consulting HAUS LLC is appointed as Listing Advisors, Evershed Sutherland (International) LLP as International Legal Advisors and Sharq Law Firm as Qatar Legal Advisors.

Techno Q is registered under commercial registration number 18116 and has its registered office address at Barwa Commercial Avenue, Safwa Landmark 2, Mesaimeer, P.O. Box 18860, Doha, Qatar.



Notes to Editors:

About Techno Q

- Comprehensive Portfolio of ICT Solutions and Services
 Longest running AV and ELV division in Qatar in addition to hospitality systems and solutions
- Robust Client Base and Local Experience

28 years of experience serving repeat clients across a number of sectors; sports, healthcare, hospitality, education, etc.

Quality and Customer Experience
 bespoke solutions that perfectly fit clients' needs

Efficient Project Management

Effective staff deployment, monitoring and in-depth experience allowed Techno Q completing the most complex tasks and projects in a timely manner

Human Capital

The team consists of qualified and certified engineers, complemented by a dynamic and resourceful sales team

Market Growth

Growing need to align businesses and establishments with the latest technologies and security surveillance systems

Relationships with Key International Brands

Long standing relationship with a number of globally renown brands to best service its clients

For further information on Qatar Electronic Systems Company Techno Q W.L.L., please visit https://www.technoq.com or contact marketing@technoq.com

Important information

This press release has been prepared by Qatar Electronic Systems Company Techno Q W.L.L (the "Company") for informational purposes only. This press release, its contents and any information provided or discussed in connection with it may not be reproduced, redistributed, referenced, or passed on, directly or indirectly, to any other person or published, in whole or in part, for any purpose, without the consent of the Company.

This press release does not constitute an offer or invitation or solicitation of any offer to subscribe for or purchase any shares or other securities or recommendation to invest in any shares or other securities. This press release is not intended to be relied upon as the basis for an investment decision, and is not, and should not be assumed to be, complete. It is provided for information purposes only. Whilst the information in this document has been published in good faith, the Company does not provide any guarantees, representations, warranties or other assurances (express or implied) regarding the accuracy or completeness of this information. The Company, its affiliates and any of its or their respective directors, officers, partners, members, employees, agents or advisers assume no liability or responsibility and owe no duty of care for any consequences of any person acting in reliance on the information contained in this press release or for any decision based on it. The Company does not undertake to provide access to any additional information or to update this press release or to correct any inaccuracies which may become apparent.

Statements contained in this press release that are not historical facts are based on current expectations, estimates, projections, opinions and beliefs of the Company. Such statements involve known and unknown risks, uncertainties and other factors, and reliance should not be placed thereon. In addition, this press release contains "forward-looking statements." Actual events or results or the actual performance of the Company may differ materially from those reflected or contemplated in such forward-looking statements. This press release has not been submitted to or approved by the securities regulatory authority of Qatar or any other state or jurisdiction.

<ENDS>





الشركة القطرية للأنظمة الإلكترونية تكنو كيو تمضي قُدمًا على درب التحوّل إلى شركة مُساهمة عامة قطرية تتطلع الشركة صاحبة قصة النجاح الإقليمية إلى إدراجها في سوق الشركات الناشئة ببورصة قطر

الدوحة، 09 مايو 2024: يسرّ الشركة القطرية للأنظمة الإلكترونية تكنو كيو الإعلان عن اختتام جمعيتها العامة غير العادية، التي عُقدت في 24 أبريل 2024، وأقرّ خلالها المساهمون طلب الشركة للتحوّل من شركة ذات مسؤولية محدودة قطرية إلى شركة مُساهمة عامة قطرية. وتتطلع الشركة بعد هذا التحوّل إلى إدراج محتمل في سوق الشركات الناشئة ببورصة قطر، وذلك بعد الحصول على كافة الموافقات التنظيمية المطلوبة.

تتمتع شركة تكنو كيو، التي تُعد لاعبًا محوريًا في بيئة القطاع الخاص الإقليمية، بخبرة تناهز 30 عامًا في دول مجلس التعاون الخليجي. تأسست الشركة في عام 1996 وحجزت لنفسها موقعًا مميزًا في سوق السينما المنزلية، قبل أن تتوسع بعدها بشكل استثنائي خلال العقود الثلاثة الماضية، مستفيدة من التحوّل الرقمي السريع الذي شهدته دولة قطر، والذي تدعمه الأهداف الطموحة لرؤية قطر الوطنية 2030.

وتتضمن محفظة مشاريع الشركة المرموقة تصميم وتنفيذ أحدث أنظمة إلكترونيات سباق السيارات لبطولة سباق سيارات عالمي في قطر، وإنشاء وتركيب أنظمة مراقبة أمنية متطورة للدخول إلى عدد من استادات كرة القدم لفعالية رياضية دولية كبرى، وتوريد وتركيب أنظمة دوائر تلفزيونية مغلقة وأنظمة مراقبة الدخول لأكبر مستشفى فى قطر.

وحول التحوّل إلى شركة مُساهمة عامة قطرية، قال السيد زياد الجيدة، العضو المنتدب والمؤسس المشارك لتكنو كيو: "لقد كانت عملية تطور تكنو كيو خلال العقود الثلاثة الأخيرة مذهلة بالفعل. فقد تحوّلت البداية المتواضعة إلى إحدى قصص ريادة الأعمال الناجحه في المنطقة. لقد رسّخ التزامنا الدائم بالتميّز، ومقاربتنا الشفافة والمفتوحة تجاه عملائنا، سمعتنا كشريك موثوق يُقدم نتائج مميزة على الدوام".

من جهته، قال السيد عبدالله الأنصاري، الرئيس التنفيذي والمؤسس المشارك لتكنو كيو: "نحن ننظر قُدمًا لكتابة الفصل المُقبل من تاريخ تكنو كيو. وفي هذا السياق، يُعد التحوّل إلى شركة مُساهمة عامة قطرية مصدر فخر واعتزاز بالنسبة لنا بصفتها شركة تتمتع بجذور راسخة في قطر، فمن شأن هذه اللحظة المفصلية صياغة المرحلة القادمة لتكنو كيو نحن ننظر قُدمًا إلى المستقبل، كما أننا على أتم استعداد للتطور وتعزيز إرثنا كشركة قطرية تعمل برشاقة ونزاهة".

سيتم توفير مزيد من المعلومات والتفاصيل حول إدراج أسهم تكنو كيو المزمع في سوق الشركات الناشئة لبورصة قطر مباشرة فور الحصول على الموافقات التنظيمية ذات الصلة.

تم تعيين شركة كونسلتينج هاوس ذ.م.م كمستشار الإدراج للشركة، وشركة إيفرشيد سذرلاند (إنترناشيونال إل إل بي) كمستشار قانوني دولي، ومكتب شرق للمحاماة كمستشار قانوني قطري.

تم تسجيل تكنو كيو تحت الرقم التجاري 18116، ويقع مقرها الرئيسي في شارع بروه التجاري، الصفوة لاندمارك 2، مسيمير، ص. ب. 18860، الدوحة، قطر .

انتهى



تكنو - كيو: أسس نجاح الشركة

- مجموعة شاملة من الحلول والخدمات في تقنيات المعلومات والاتصالات
- من أقدم موفري الأنظمة السمعية و البصريّة و أنظمة الجهد شديد الانخفاض في قطر، بالإضافة إلى منتجات وحلول الضيافة و الأنظمة الأمنية
 - قاعدة عملاء قوية وخبرة محلية قوية
 - 28 عامًا من الخبرة في خدمة العملاء في عدة قطاعات؛ الرباضة، الرعاية الصحية، الضيافة، التعليم، وغيرها
 - الجودة وتجربة العملاء
 - حلول مصممة خصيصًا لتناسب احتياجات العملاء بشكل مثالي
 - و ادارة المشاريع بكفاءة
- سمحت الكفاءة في توزيع الطاقم والمراقبة، بالإضافة إلى الخبرة العميقة، لشركة تكنو كيو بإتمام المهام والمشاريع المعقدة في الوقت المحدد
 - الاستثمار في رأس المال البشري
 - يتكوّن الفريق من مهندسين مؤهلين ومعتمدين، يتممهم فريق مبيعات ديناميكي ومبدع
 - نمو السوق
 - الحاجة المتزايدة لمواءمة احتياجات الشركات والمؤسسات وتقديم أحدث التقنيات وأنظمة مراقبة الأمن
 - العلاقات مع العلامات التجارية العالمية الرئيسية
 - علاقات طويلة الأمد مع عدد من العلامات التجارية العالمية المعروفة لخدمة عملائنا بشكل أفضِل

لمزيد من المعلومات عن الشركة القطرية للأنظمة الإلكترونية تكنو- كيو ذ.م.م. يرجى زيارة https://www.technoq.com

معلومات هامة

أعدّت الشركة القطرية للأنظمة الإلكترونية تكنو- كيو ذ.م.م ("**الشركة**") هذا البيان الصحفي لأغراض توفير المعلومات حصراً. لا يجوز نسخ أو إعادة توزيع أو الإشارة إلى أو تمرير، بشكل مباشر أو غير مباشر، إلى أي شخص أو نشر، بشكل كلي أو جزئي، لهذا البيان الصحفي ومحتوياته وأي معلومات تم تقديمها أو مناقشتها فيما يتعلق به أو لأي غرض من دون موافقة الشركة.

لا يمثل هذا البيان الصحفي عرضاً أو دعوة أو استجداءً لأي عرض للاكتتاب أو شراء أي أسهم أو أوراق مالية أخرى أو توصية بالاستثمار في أي أسهم أو أوراق مالية أخرى. لا يُقصد من هذا العرض أن يتم التعويل عليه كأساس لقرار استثماري، وهو ليس مكتملاً، ولا ينبغي افتراض ذلك فيه. وهو مُقدَّم لأغراض العلم فقط. يخضع أي استثمار لمخاطر شتى، لم يرد ذكر أي منها في هذا العرض. وينبغي دراسة كافة تلك المخاطر بعناية من جانب المستثمرين المحتملين قبل اتخاذ أي قرار بالاستثمار.

وفي حين أنه قد تم نشر المعلومات الواردة في هذه الوثيقة بحُسن نية، فإن الشركة لا تُقدم أي ضمانات أو تعهدات أو تطمينات أخرى (صريحة أو ضمنية) بشأن دقة هذه المعلومات أو استيفائها. لا تتحمل الشركة وأي من شركاتها التابعة وأي من المديرين أو المسؤولين أو الشركاء أو الأعضاء أو الموظفين أو الوكلاء أو المستشارين لأي منهما أي منهم أي التزام ببذل العناية فيما يتعلق بأي تبعات تقع على أي شخص يتصرف استناداً إلى المعلومات الواردة في هذا العرض أو أي قرار قائم عليها. لا تتعهد الشركة بإتاحة الوصول إلى أي معلومات إضافية أو تحديث هذا البيان الصحفي أو تصحيح أي أخطاء قد تصبح واضحة العرب المعادن

تستّند البيانات الواردة في هذا البيان الصحفي والتي لا تمثل حقائق تاريخية إلى التوقعات والتقديرات والآراء والاعتقادات الحالية للشركة. وتنطوي تلك البيانات على مخاطر وشكوك معروفة وأخرى غير معروفة، إلى جانب عوامل أخرى، ولا ينبغي الاعتماد عليها. بالإضافة إلى ذلك، يتضمن هذا البيان الصحفي "بيانات تطلعية". وقد تختلف الأحداث أو النتائج الفعلية أو الأداء الفعلي للشركة بشكل جوهري عما هو مذكور أو وارد في تلك البيانات التطلعية. لم يتم تقديم هذا البيان الصحفي أو اعتماده من قبل الهيئة المعنية بتنظيم الأوراق المالية في قطر أو في أي دولة أو ولاية قضائية أخرى.

